
Rondvraag gedeputeerde Rommel 

Onlangs verschenen twee berichten over de Schoorlse Duinen. Het eerste ging over het niet op de 
kaarten staan van de bossen die eerder al op de nominatie stonden om gekapt te worden. Het 
tweede ging over het uitdunnen van de bossen. Ik wil aan de gedeputeerde vragen of zij ons kan 
bijpraten over de plannen rond de Schoorlse Duinen.

Vriendelijke groeten,

Remine Alberts

SP


